
 Referat     fra     møte     i     styret     for     Sandnes     Idrettsråd  
 Dato:     21.06.2023     kl.     19.30     –     21.50 
 Hvor:     Langgata     10,     2.     etasje 
   
 Til     stede:     Paul     Hetland,     Siv     Janne     Aarrestad,     Sølvi     Rabben     og     Veslemøy     Rangen. 
 Forfall:     Pål     Thornes,     Hilde     Thorsen     Moss,     Trond     Vervik,     Tonje     Soltvedt     og     Vilde     Klaussen. 

 Dessuten     møtte:     Jørn     Vølstad     fra     Sandnes     kommune     og     daglig     leder     Kåre     Strand. 
 Møtet     ble     ledet     av     Paul     Hetland. 

 Sak  
 nr.  

 Behandlet   Ansvarlig 

 37/23   Rapport     fra     arbeidsgruppene 
 Folkepulsen 
 Planlagt     møte     i     styringsgruppa     29.     juni.     9     søknader     foreligger. 

 Treningstider 
 Det     er     mottatt     en     rekke     klager     på     fordelingen     av     treningstider     for 
 kommende     skoleår,     og     klagefristen     er     foreløpig     ikke     ute. 
 Treningstid-gruppa     har     hatt     møte     med     Hommersåk     IBK     og     Riska 
 håndball     og     gjort     en     mindre     justering     av     treningstidene.     De     øvrige 
 klagene     blir     behandlet     etter     at     klagefristen     er     gått     ut. 

 Politisk     kontakt 
 Det     er     avholdt     et     møte     med     førstekandidatene     ved     årets     valg     sammen 
 med     en     del     klubber.     Godt     frammøte     og     god     stemning. 
 Austrått     IL     og     Sandnes     tennisklubb     inviterte     til     et     møte     om 
 disposisjonsplan     for     Iglemyr-anlegget.     Bra     frammøte     der     også. 
 Vellykket     møte. 

 Reklameavtaler     på     kommunale     anlegg 
 Det     arbeides     med     søknad     fra     Sandnes     tennisklubb.     Videre     forventes 
 søknad     fra     Sandnes     IBK     om     reklame     i     Kleivane-hallen. 

  Siv     Janne 

 38/23    Kriterier     for     fordeling     av     midler     for     å     motvirke     økonomisk 
 utenforskap 

 Styret     fattet     enstemmig     følgende  vedtak  : 
 Fordeling     av     ekstraordinære     midler     for     å     sikre     like     muligheter     i
 Sandnes     2023     skal     skje     i     samsvar     med     KUDs     retningslinjer     og 
 NIFS     krav.     Tilskudd     skal     kun     gis     til     lag     som     driver     idrettslig 
 virksomhet     for     barn     og/eller     ungdom     i     aldersgruppene     6-12     år 
 og     13-19     år     og     har     idrett     eller     fysisk     aktivitet     som     sitt     primære 
 formål. 

 Medlemstall     legges     til     grunn     for     fordelingen.     Vi     legger     til 
 grunn     rapportert     medlemstall     pr.     31.12.2022.     40     %     av 
 midlene     fordeles     etter     medlemstall     i     aldersgruppen     6     —     12     år, 



 mens     60     %     fordeles     etter     medlemstall     i     alderen     13—     19     år. 
 Minimumstilskudd     er     kr.     1000,-. 

 I     tildelingsbrevet     tas     inn     følgende     forventninger     til     klubbene: 

 Idrettsrådet     forventer     at     klubbene     behandler     disponering     av     midlene 
 i     egen     styresak,     og     at     midlene     disponeres     til     et     eller     flere     av 
 følgende     tiltak: 

 -  Dekning     av     kostnader     ved     idrettsdeltakelse     for 
 enkeltutøvere 

 -  Generell     reduksjon     av     kostnader     for     deltakelse     i 
 turneringer/stevner 

 -  Rekrutteringstiltak     rettet     mot     barn/unge 

 I     tillegg     forventes     det     at     lag     som     blir     bedt     om     å     svare     på     Rogaland 
 IKs     undersøkelse     av     bruken     av     midlene     benytter     denne     muligheten 
 til     å     vise     hvordan     laget     har     brukt     midlene. 

 åre     sender     ut 
 tildelings-bre 
 v 

 39/23  Samarbeidsskoler     for     idrettspatruljen 

 Styret     fattet     enstemmig     følgende  vedtak  : 
 Sandnes     idrettsråd     anbefaler     at     Bogafjell     ungdomsskole     og 
 Sandved     skole     blir     kontaktet     med     sikte     på     å     skaffe     erfaring 
 med     idrettspatruljen.     Andre     skoler     kan     kontaktes     ved     behov. 
 Veslemøy     Rangen     blir     styrets     kontaktperson     i     prosjektet. 

 Kåre     melder 
 til     Stavanger 

 40/23  Studietur     til     høsten 
 Styret     ønsker     at     det     planlegges     en     studietur     til     Danmark     i     høst     for     å 
 se     aktuelle     anlegg     og     høre     hvordan     det     tenkes     i     Danmark     om 
 utviklingen     framover. 
 Aktuelt     tidspunkt     kan     være     avreise     om     kvelden     21.     september     med 
 retur     23.     eller     24.     september. 
 Det     arbeides     videre     med     program     og     reiseopplegg 

 41/23  Anleggsseminar     og     idrettsrådsseminar     –     deltakelse 
 Kåre     informerte     om     at     fylkeskommunen/RIK     planlegger 
 anleggsseminar     25.     og     26.     september. 
 Rik     planlegger     Idrettsrådskonferanse     28.     og     29.     oktober     på     Sand. 

 42/23  Nytt     fra     kommunen 
 Jørn     orienterte. 
 En     del     viktige     saker     behandlet     i     kommunestyret     19.6. 
 -     Disposisjonsplan     for     Iglemyr     idrettspark     godkjent 
 -     Tilleggsbevilgning     til     rehabilitering     av     kunstgressbane     Ganddal 
 -     Tilleggsbevilgning     til     drift     av     grøntanlegg 



 43/23  Eventuelt 
 Det     planlegges     et     felles     valgmøte     for     Nord-Jæren.     Dette     blir     et 
 samarbeid     mellom     de     4     idrettsrådene     og     Rogaland     IK. 
 Foreløpig     dato:     22.     august.     Tema: 

 Samtale     1     handler     om     strategisk     viktige 
 idrettsanlegg/-konkurransearenaer     og     vilkårene     for     strategisk     viktige 
 arrangementer     for     idretten,     men     også     for     næringslivet. 
 Samtale     2     handler     om     hvordan     vi     sammen     tilrettelegger     for     at     flere 
 skal     kunne     gå     fra     utenforskap     til     innenforskap,     og     rammevilkårene 
 for     både     nye     og     gamle     medlemmer,     og     idrettslagene     generelt. 

   

 Referent:     Kåre 


